
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

ACTA 
Comissió de seguiment del consell de barri de la Barceloneta 
 

Data: 19 de gener de 2017 
 

Hora: de 19 a 21 hores 

Lloc: Centre Cívic de la Barceloneta                    Pren l’acta: Tècnica Barri: I. Hernández  

Participants 

‐ Sra. Carme Piera  
‐ Sra. Montse López 
‐ Sr. Jaume Vall 
‐ Judit 
‐ Manel Martínez 
‐ Carme Tomàs 
‐ Sr. Luis Monzón 
‐ Sr. Oscar  
‐ Sra. Susana  
‐ Sra. Lourdes López  
‐ Manoli Madrid 
‐Carlos Arena 
‐ Lourdes 
‐ Joaquim  
 
 
‐ Ferran Caymel 
‐ Jordi Rabassa 
‐ Sra. Isabel Hdez 
  
 
  
‐ Sra. Elisabet Gimenez  
‐ Sra. Marc Borràs 
‐  
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                                                        ORDEN DEL DIA
 
1 . Retorns: informació sobre demandes ciutadanes i propostes de l’equip de 
govern municipal al districte plantejades a anteriors consells de barri i altres 
òrgans de participació. 
 
2.  Triem els temes pel proper consell de barri, 1 de març 
   
      2.1 Engeguem el Pla de Convivència (antic pla d’estiu). 
2.2. El Pla d’Usos a la Barceloneta: com volem que sigui? 
2.3. Altres propostes 
 
3. Torn obert d’intervencions. 
 

1‐ Retorns:  
S’exposa una fotografia de l’acopi d’obres de la parada del metro de la 
l’entrada a La Barceloneta. Previsió 4 mesos. Data prevista 28 d’abril, 
sinó sorgeix cap  imprevist d’última hora. Obertura de  l’entrada entre 
4/5 m. Aquesta intervenció obeeix a una demanda veïnal. 
 
Veïnat: No hi haurà altre sortida? Hi ha alternativa pels esglaons que 
hi ha fins al l’espai de les taquilles? 
Districte:  No  es  contempla  altra  sortida  de  moment,  respecte  als 
esglaons no està dintre del projecte.  
 
Bus Hospital del Mar  
Es  va  iniciar  el  9  gener.  Des  del  16    gener  s’ha  contractat  una 
acompanyant  :  control  incidències,  atendre  preguntes  dels  usuaris, 
comptabilitzarà  els  usuaris  del  bus  d’anada  i  tornada...El  procés 
d’entrada serà de dos meso. De moment l’ocupació està al voltant de 
50/60. És  va  fer un  reforç amb 2000  flyers. Donat que  les  visites es 
podem donar a partir de les 8 h vers H. L’Esperança aconsellen que els 
usuaris comentin al metge horari bus, encara que podem suposar que 
aquestes  visites  ja  estaven  donades.  El  servei  al  usuari  del Hospital 
Mar també ha estat informant a metges i usuaris. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Veïnat: Valoració fins al moment molt positiva. Un punt a millorar és 
que  encara  que  està  senyalitzada  la  parada  amb  el  nou  servei  la 
parada enfront del cap Barceloneta, encara aparquen algunes motos 
degut  a  que  l’antiga  senyalització  no  està  esborrada  clarament.  Per 
tant s’ha de millorar la indicació.  
La  parada  del  bus  habitual  que  està  enfront  del  H.  Mar,  s’ha  de 
millorar, les motos aparquen al davant. 
 
Bussos generals 
La xarxa octogonal està en última  fase. L’1 de  febrer s’organitza una 
xarrada al casal de gen gran del carrer Baluard per veura les novetats 
que  s’han  introduït  arran  de  les  vostres  propostes  i  com  queda 
finalment la xarxa. 
Veïnat:  Es  justificarà  només  el  que  s’ha  fet?  La  reunió  és  només 
informativa i tancada? I el reforç del estiu? 
Districte:    no  s’han  acceptat  totes  les  vostres  propostes  però  si 
algunes. Hi ha una nova  línia que  vindrà  al barri,  alguna perd  algun 
tram, la 64 . La V13 té més ampliació. La petició d’allargar el bus de de 
Barri, no es farà . No és possible de moment 
P.  J.  Borbó  no  dona  per  a més  línies,  ens  van  donar  una  explicació 
tècnica. 
La  xarxa  definitiva  finalitzava  el  2016,  i  a  partir  dels  veïns  es  van 
demanar  i  com  hem  dit  algunes  propostes  d’acceptat.  En  la  sessió 
informativa  si  hi  ha  alguna  cosa  molt  forta  que  no  quadra 
l’estudiarem.  A l’estiu hi haurà reforç . 
 
Veïnat:  si,  s’ha de preveure, no pot  ser que  s’iniciï al  juny, aquí a  la 
Barceloneta  quasi  comença  a  l’abril,  a  la  setmana  santa.  Aguantem 
molt,  però  no  ens  podem moure  en  Bus,  ja  venen  tots  plens  quan 
volem sortir del barri. El sistema octogonal ens importa “0”, una cosa 
és connectar Barcelona amb La Barceloneta  i altra  tema és  la nostra 
necessitat.  La  solució  és  organitzar  J.  Borbó  amb  bussos  i  no  pel 
cotxes. Els tècnics organitzen una xarxa i vosaltres tragueu. Què el V13 
no  arribi  al Wela.....és que  son dues parades... necessitem una  línia 
ràpida  i  curta,  amb  freqüència,  (2  busos  ),  fins  P.  Colom  i  Rambles, 
descongestionaria La Barceloneta. Seria com a una llançadora. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Respecte a  la reforma de  la Via Laietana, suposo que hi haurà procés 
participatiu i  s’ha de tenir en compta el barri perquè ens influirà.  
 
Districte: No hem callat, hem traslladat el seguiment  i propostes que 
es van fer al consell de barri i per això no es va tancar la nova xarxa al 
2016.  L’1 de  febrer podrem escoltar  com queda, no podem avançar 
informació. S’ha convocat aquest sessió informativa per tot el veïnat.  
Respecte a Via Laietana, la nostra idea és no fer una gran intervenció 
durant aquest mandat, si que volen  fer un procés participatiu  i  tenir 
enllestit  un  projecte  de  cara  al  proper mandat.  En  tot  cas  es  faran 
intervencions puntuals que no afectarien la mobilitat del trànsit i som 
conscients que qualsevol incidència influeix a La Barceloneta. 
Respecte  a  les  últimes  intervencions  al  carrers  l’objectiu  va  ser 
pacificar  el  trànsit,  la  plaça  del  Llagut  pràcticament  finalitzada. 
Intervenció sobre el clavegueram al carrer Balboa entre  Mediterrània 
i Pizón. Finalització prevista (10 de gener fins al 10 de febrer)    
 
Veïnat:  Està bé  la  idea, però  les últimes  intervencions dels  carrers  , 
vau avisar amb molt poc temps. Les rampes són molt altes, els cotxes 
freguen el terra a l’entrada i sortida, falten semàfors en alguns carrers 
pels vianants, els cotxes venen molts ràpids des de Doctor Aiguader, 
més senyalització...la de judici si que  està  bé. 
La P. Llagut ha quedat molt bé, l’únic tema és que els veïns de vegades 
son  poc  col∙laboradors  i  amb  els  seus  gossos  no  respectaven  els 
parterres   per això es va posar una xarxa verda de protecció fins que 
posin una tanca al voltant de mitja mida per protegir  l’espai. Pel que 
fa a Balboa proposen poder obrir un pas a  la sortida del Col∙legi Sant 
Joan Baptista. Les obres que hi ha entre Cervera i Aixada de què son? 
L’arbrat  de  carrer  Atlàntida    entre  Cervera  i  Aixada  donat  el  tipus 
d’arbrat de vegades els camions amb “cajones”  freguem  l’arbrat  , no 
sé si haurien de sacrificar l’aparcament o els arbres, o tipus de poda... 
 
Districte: ho mirarem, no  les  identifiquen encara que podem  ser de 
les companyies gas, llum... 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Habitatge: 
El tema de  la cooperativa s’ha de tancar, recordeu que  la regidora va 
fer una reunió informativa amb la taula d’habitatge, de moment farem 
una  reunió  informativa    general  sobre  drets  del  llogater,  també  la 
farem  sobre el bloc del Marquès de  La Mina  i altres  línies. No  se  si 
queda bé reflectida la idea. Però no vas comentar massa. 
 
Veïnat:  es  donen  llicències  rurals  a  la  ciutat?  Sembla  que  el  edifici 
rehabilitat de carrer Miquel Boera la té. 
 
Processos participatius: solar La Caseta i P. Hilari Salvadó 
 
Districte:  La Caseta:  Ja  s’han  fet  les  tres  reunions generals previstes 
Està anant molt bé i properament es convocarà al grup de seguiment. 
P.  Hilari  Salvadó:  despès  del  CB  s’ha  fet  una  primera  reunió  per 
aportar idees dels veïns, va anar força bé i el proper dijous 26 la farem 
a L’Escola mediterrània. 
 
Espai baixos P. J. De Borbó 44  
S’ha  fet una conveni de cessió  temporal a  la coordinadora de coros. 
per preparar els guarniments de la propera carnavalada. També estan 
anant,  els  artesans  de  planeta  Barceloneta,  els  batucaires  que 
assetgen al costat de la ronda. Tot els baixos seran pel barri, soterrani, 
entrada  i  altell.  Arribat  el moment  caldrà  definir  els  espais  i  forma 
jurídica que tindrà. 
Quan es tingui tota la informació del projecte definitiu ja ho parlarem 
però segur que l’ habitatge serà de caire social.   
Carlos, de coordinadora: de moment està anant força bé, i qui volguí 
pot gaudir de l’espai, no està sorgint cap problema, ens vam presentar 
a l’única veïna que viu a l’ edifici. 
Veïna: fa una observació sobre el procés d’abans de l’estiu, que va ser 
visitat per diferents entitats amb  la tècnica de barri  i es queixa sobre 
com que s’ha cedit a una entitat sense més. 
Districte:  és una  cessió  temporal  i  tothom pot  utilitzar  l’espai,  però 
s’ha de tenir en compta  la temporalitat. 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Educació: per clarificar rumors, des del consorci d’educació   ha sorgit 
la possibilitat de fer el que s’anomena Institut escola. Aquest tema va 
sorgir desprès de fer el consell de barri sobre educació. Està encara en 
les  beceroles  i  s’han  de  veure  possibilitats  reals  perquè  hi  ha molt 
punts. La  idea final seria tenir un IES de formació professional que es 
un  tema  que  aniria  molt  bé  pels  nois  i  noies  del  barri.  Al  Narcís 
Monturiol l’especialitat és  molt específica (químiques) i La Salle és un 
concertat  amb  diverses  branques.  És  un  tema  rumorejat  al  barri,  
entre els veïns i volia calma rumors. Tot s’ha de veure i s’ha de contar 
amb tots els agents, veïnat i comunitat educativa. 
Objectiu districte: serviria per millorar  la qualitat  instal∙lacions, no es 
perd matricula, obriria  una línia de formació professional. 
 
 
Taula prevenció: 
 Dimecres  25  febrer,  19  h.  Rebreu  rectificació.  Incorporar mail  La 
Barceloneta diu prou i Lourdes 
Proper consell de barri 

 
 
 
 
 

           
 
 


